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 מנהלה:  .1
  -ס כספיעדכון סטאטו .א

 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 
 

 אפ'-מעודכן כספי מיסים עד תקופה מרץ – 174,000נכון להיום, כרטיס בחובה 
 

 אוג'  -יוני , יולי-מאי  -טרם קיבלנו עבור תקופות

 7000לסוף אוגוסט )אם היינו מקבלים כספי מיסים בזמן( סביב  –צפי כרטיס מועצה 
 בחובה.   ₪

 לפני הוצאות קייצת ותשלומים נוספים.   – 32,000עו"ש   •
 

 
   - ועד המקומיולתיק חפיפה  .ב

 
 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 

אנו נכין תיק חפיפה עד המקומי ולראשות המועצה. וייערכו בחירות לו 31.10.23ב 
ס, שבועיים לאחר הבחירות, הוועד הנוכחי עדיין מתפקד ולאחר עד הנכנומסודר לו

 כשבועיים נקיים ישיבת ועד משותפת של הועד היוצא והנכנס. 
 

  – 2024תקציב לשנת  .ג
 

 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 
 

 2024הועד הנוכחי יכין טיוטת תקציב לשנת 
 .  ביא לאישור את התקציביהועד החדש 

 
 רווחה:  .2

  -נושא המשך עבודות מועדון ותיקיםעדכון ב .א
 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 

 
י סיום הפרויקט של מועדון ותיקים, בשלבי מסירת העבודה, אנו נמצאים בשלב

חצר המועדון וציוד למועדון ופתיחה גינון  –בקרוב נצטרך לתת את הדעת לגבי 
 חגיגית. 

במועצה ציוד מועדון ותיקים מתקציב רווחה בנושא  – 255' אישור פרוטוקול מס .ב
 חדשים  למועדוניםהמיועד 

 
 החלטה: 

 אושר פה אחד. 
 

 בטחון היישוב:  .3
 שיפוץ מקלט מרכזי:  .א

 
 



 
 

                                                                                                                                               
 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 

 
מקלט היישוב משמש למקלט היחידי ביישוב בזמן חירום, והואיל והמבנה נמצא במצב הואיל ו

 , מצורפות תמונות. , מצא הועד לנכון לטפל באופן בהול בנושאלשימוששאינו ראוי בעליל 
 

 החלטה: 
 

פיקוח והכנת  –הועד המקומי החליט להתקשר עם קבלני מסגרת של המועצה לטובת שיפוץ המקלט 
 מתוך תקציב תב"ר, וכן הצבת מצלמות אבטחה בהתאם למה שמתיר החוק. בפועל, כ"כ ושיפוץ 

 
 אושר פה אחד. 

 
 כספי תב"ר ובתנאי שימוש בכספי תב"ר. בתנאי תשלום: 

 
 
 
 

 
 



 
 

 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 תב"ע בית נקופה  .4
 

ושבים, לא בשם אף ועד, גש תהתב"ע בתהליך התנגדויות, עשינו מפ חבר הועד דרור גליד:
אנשים, לא מספיק  35כ בערך הציבוריים, היו  על התב"ע שקשורים לדברים דברים הצגנו

 השתתפות. 
 

של התנגדויות, ואני רוצה לבד,  מה ימיםיש לנו כ שיו מבחינת ועד מקומי, אני מבקש,עכ
תנגדות על הדברים הציבוריים, מבנה הציבור, כספיות, להגיש הלא עו"ד והוצאות ל

שטחים ירוקים, תנועה, סקר עצים, שתהיה התנגדות של הועד המקומי, אני מוכן לשבת 
 לכתוב אותה, כמובן שאני יראה פה לחברים לפני שנגיש. 

 
אני לא מאשרת, אתה לא יכול בהחלטה של ועד מקומי לעשות  חברת הועד דיקלה סימני:

 התנגדות. לפני שעושים את זה כדאי להתייעץ עם עו"ד. 
 

קודם כל זו זכות של חבר ועד לבקש את זה, אין דבר כזה אין    :מויאל שלומייו"ר הועד 
 זכות 

 
 אם אין זכות, לא יקבלו את זה.   חבר הועד דרור גליד:

 
תבדוק את זה משפטית אם הועד המקומי יכול להגיש   חברת הועד דיקלה סימני:

 התנגדות, ותביא את זה להצבעה. 
 

 יכול בדקתי.  חבר הועד דרור גליד:
 

 מה בדקת בזה?  :כהן יפהחברת הועד 
 

 , לא רק התנגדות, גם ערר. התנגדות מי יכול להגישוועד מק חבר הועד דרור גליד:
 

 אז תשלח לנו כתוב שנראה את זה כתוב.   חברת הועד דיקלה סימני:
 

 בסדר אני צריך להכין את ההתנגדות, עוד לא הכנתי אותה.   חבר הועד דרור גליד:
 

, כולל להביא כתוב שיש אפשרות בסדר, תעלה את זה על הכתב  :מויאל שלומייו"ר הועד 
 חוקית לעשות את זה ונקבל החלטה. 

 
 אין זמן חברה.  חבר הועד דרור גליד:

 
 בסדר נעשה את זה מהר  :מויאל שלומייו"ר הועד 

 
אם מדברים על המבנים, לי יש בעיה עם זה, כחבר אגודה להגיש התנגדות על השכרת 

 המבנים. 
 

 פתרונות לשטחים ירוקים ,אני מבקש אני לא נכנס להשכרה,  חבר הועד דרור גליד:
 פתרונות לתנועה.. 

 
יש מישהו שמתנגד שבתב"ע יופיעו אני רוצה להבין,  :ייםשטוקה אילניתחברת הועד 

לתשתיות? יש פה מישהו הפתרונות שלנו במושב למענה למבנה ציבור מספיקים לילדים, 
 בקבוצה שלנו שמתנגד שהועד המקומי יבקש שבתב"ע זה יהיה? 

 
 .זה דבר אחר :כהן יפהחברת הועד 

 
 זה מה שדרור מבקש.  :שטוקהיים אילניתחברת הועד 



 
 

 
באופן כללי, אם אתה מדבר על צרכים למבנה ציבור, זה סיפור   :מויאל שלומייו"ר הועד 

 זה משהו אחר. ואתה מתנגד להם   ספציפייםאחד, ואם אתה מצביע על עניינים 
 

צריך לחלק לשני חלקים, חלק אחד מאוד חשוב בעיני, כמו שאילנית  :יפה כהןחברת הועד 
 אומרת, התב"ע החדשה יהיה חשוב שיהיה בה חניות, תשתיות, פני הכפר. 

 
 תכין את ההתנגדות. :מויאל שלומייו"ר הועד 

 
ת אותם דברים שוב ושוב, מכל דרור לא נמאס לך לשמוע א  חברת הועד דיקלה סימני:

 תגיש בפרטיהועדות האפשריות? 
 

בפרטי אני אעשה מה שאני רוצה, אני לא יביא את זה פה לשולחן,   חבר הועד דרור גליד:
 אני מביא לפה לשולחן אם יהיה רוב יהיה רוב. 

 
 המקומי.  לוועדזה לא קשור   חברת הועד דיקלה סימני:

 
 זה קשור מאוד, אם זה היה נעשה בתיאום הכל היה בסדר.  חבר הועד דרור גליד:

 
 יש מומחה בטיחות, זה בטוח המקצוע שלהם.   חברת הועד דיקלה סימני:

 
, והתב"ע פנטסטית, וכולם בדקו אותה, אז מה אז אם הכל בסדר  חבר הועד דרור גליד:

 מפריע שנגיש התנגדות? הכל מצוין. 
 

 . לוועדתגיש פרטי, מה זה קשור    חברת הועד דיקלה סימני:
 

אנחנו מייצגים פה את זה כל התפקיד שלנו, יש פה את כל המושב.   חבר הועד דרור גליד:
 כל המושב.

 
 אם כל המושב היה רוצה , היה הולך איתך. אז     חברת הועד דיקלה סימני:

 
 בי  קודם כל, בחרו   חבר הועד דרור גליד:

 
 טוב מיצינו  :מויאל שלומייו"ר הועד 

 
, עוד לא כתבתי מילה אחת, ושתראאני לא ילך להגיש שום דבר בלי    חבר הועד דרור גליד:

 .לפני שאני אכתוב הבאתי את זה לדיון. אני יביא גם אישור שזה מותר לוועד מקומי
 

, אני באופן אישי ע"י האגודה גבי מבנים ספציפיים שמושכריםל :מויאל שלומייו"ר הועד 
 מתנגד שיוצגו בהתנגדות. 

אנחנו עובדים  המקומי יש את הסמכות, אבל בוא נעשה את הבדיקה. לוועדלדעתי 
 בשקיפות מלאה.

 
דרור יכין טיוטת התנגדות ויביא לאישור הועד יחד עם אישור שהועד  -החלטת ועד

 המקומי יכול להגיש התנגדות. 
 

 אושר פה אחד. 
 
 
 

 
 



 
 

 
 
 

 פני הכפר:  .5
  -עצים ושיחים ביישוב ובדרך בטחוןעדכון לגבי עב' כריתה חישוף ודילול  .א

 
 

 בוצע 

 √ נוהל הצעות מחיר סקר עצים

 √ סקר עצים מפורט  

אישורי כריתה ממשרד החקלאות  
 בכפוף לסקר עצים  

√ 

 הכנת כ"כ ע"י ספק מועצה
)עבר אישור מליאה, מחכים לקבלת  

 התקציב מהגזבר(

√ 

 יש הזמנה לביצוע עבודת כריתה  
 
 

 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 
, נאמר לנו מהמועצה  ₪אלף  680לאחר שסיימנו את כל השלבים, וכתב הכמויות עמד על סך של כ 

פור שאלי עם בסכום זה , היה ניסיון שלנו ללכת על הסכם  לפרויקט תקצוב, כי אין אפשרות לקבל 
שגם אותו המועצה לא אישרה. קיבלנו אישור לביצוע  ,  ₪אלף  335קבלן המועצה , בסך של כ 

 בלבד בשלב זה.  ₪ 100בתקציב העומד על 
 

 הביטחוןדרך  באזור בצמחיההחלטת ועד: לממש את מה שמאפשרת המועצה, כריתה וטיפול 
 ככול שהתקציב מאפשר. 

 
 אושר פה אחד. 

                                                                     
 

 תרבות וחינוך:  .6

  –ונדליזם ביישוב  .א

מעשים שהסבו נזק גדול לרכוש שוב, חמורים שהתרחשו לאחרונה ביי מקרי וונדליזם בעקבות 
בקרב העוסקים והמתנדבים ביישוב החליט הועד לנקוט רגשית  גרמו לפגיעהובין היתר בישוב 

 בצעדים 

 וועד היישוב רואה בחומרה ובדאגה רבה את מעשי הוונדליזם שנעשו ומגנה מעשים אלו. 

וק והתקציב למיגור התופעות לפעול בכל האמצעים העומדים לרשותו במסגרת הח החלטת ועד: 
, הפצת חוזר לתושבים  והללו , כולל הצבת מצלמות אבטחה ככול שהתקציב והחוק יאפשר

 ביישוב. םונדל יזיועד ביחס למקרי המסביר את נקיטת פעולות ה



 
 

 ,הנזק ובמידת הצורךבתשלום  ויישאההורים לשיחה, מן את הורי הילדים הוועד יז כמו כן, 
שלא נזדקק, יגיש הוועד תלונה רשמית במשטרת ישראל ויעביר את הטיפול לידי רשויות החוק ו

 במדינה. 

 

 צהרון:  .ב
 

שהמכרז   צהרון גן תותכונכם, יש לנו שני צהרונים. אה לעדמבי: מנהלת הקהילה שנהב בן שחר
עם המפעיל שהיה בשנה החולפת, הסתיים. ההורים גם שלחו מכתב למועצה וביקשו להחזיר את  

כרגע   מיכל הסייעת הקבועה כמנהלת הצהרון. המועצה הוציאה מכרז, מיכל אמורה לגשת למכרז.
 זה המצב אם יהיה עדכון נוסף אדאג להעביר לכם. 

, יש סה"כ כ  תא עד ג , שהופעל ע"י צביה. צביה הודיעה שהיא מסיימלילדי  –יש לנו צהרון נוסף 
  ילדים, לא משתלם לה להמשיך. 10

 לדים שצריכים פתרון.י 10יש  , ובכל זאת

אש קטן, לעבוד אצלנו  מכרז, אף אחד לא ניגש למכרז. מי שכן התעניין רוצים להגיע ר פרסמנו 
 סק פטור וכדומה. ולא לפתוח עו

אני נמצאת בקשר עם חברת נבון, חברה לצהרונים. יש עניין שמספר הילדים קטן עבורם, ועניין  
 נוסף שאם הם יכנסו זה יקרה אחרי החגים.  

ההורים מאוד מבקשים, שהועד יבדוק אפשרות שאנחנו נעסיק את מנהלת הצהרון עם כל מה  
 שכרוך בזה.  

 ממש לא.    :מויאל שלומייו"ר הועד 

הבעיה שאתה נהיה מפעיל צהרון, צריך לדאוג להחלפות , יחסי עובד   :גליד דרורחבר הועד 
 מעביד.  

ממני להביא את הנושא לדיון בוועד. יכול להיות שנוכל  ביקשו  :בן שחר שנהבמנהלת הקהילה 
 לעזור בחודשיים הראשונים? לתת מענה כמו שעשינו במתכונת כיף תות?  

ובה? לעשות עובד מעביד לחודשיים זה עוד  השאלה מתי מקבלים מנבון תש  :גליד דרורחבר הועד 
 אפשרי. אבל לא הייתי מתחיל אם לא יודעים .

 

בד מעביד מפעיל צהרון. הועד מוכן לתת את המבנה לטובת  י עוהועד לא יעסיק ביחסהחלטה: 
 הצהרון.  

 ההורים יכולים להתארגן באופן פרטי ולקחת מפעילה.  

 פעיל כאן צהרון. מנת לה-אנחנו עשינו את כל המאמצים האפשריים על

 אושר פה אחד.  

 

 
 

_________________                                             __________________ 
 הועד המקומייו"ר הועד המקומי                                                      חותמת                   
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